
Baggensviks tomtägares ekonomiska förening (org.nr. 769637–5331) 
 

Verksamhetsberättelse för 2019–2020 

 
Verksamhetsåret omfattar tiden 2019 05 01 – 2020 04 30 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret varit:  

Ordförande   Jens Westlund (sedan 4 juni 2019)  

Vice ordförande Anders Åberg  

Kassör  Arne Strickert   

Sekreterare  Åsa Karyd   

Vägansvarig  Per Hjorter (sedan 4 juni 2019) 

Suppleant  Christer Melin  

Suppleant  Liselotte Andersson 

Adjungerad hamnkapten Clarence Breding 

 

Revisorer har varit: 

Pontus Andersson och Anders Norén 

 

Valberedning har varit: 

Eva Strickert och 

Siv Söderberg (sedan 4 juni 2019) samt 

Lars Magnusson, suppleant (sedan 4 juni 2019) 

 

Föreningens årsstämma hölls den 4 juni.  

Årsstämman beslöt om medlemsavgift och avgifter för båtklubben. 

Medlemsavgiften (vägavgift) är en fast avgift på 2 500 kr. Förskolan betalar fem vägavgifter. 

För medlem i föreningen kostar en stor båtplats 750 kr och en liten 500 kr. 

För utomstående kostar stor plats 3 500 kr och liten plats 2 000 kr.  

Depositionen per nyckel är nu 500 kr. 

 

Styrelsen för den ekonomiska föreningen har haft 9 protokollförda styrelsemöten samt däremellan haft 

kontakt via telefon och e-mail när så erfordrats. (Protokollförda möten har skett den 15 maj 2019,     

17 juni 2019, 2 juli 2019, 28 augusti 2019, 16 oktober 2019, 27 november 2019, 15 januari 2020,        

8 och 25 april 2020). 

 

Den ekonomiska föreningen har i januari 2020 köpt (1000 kr) allmänningen Backeböl 1:374 av den 

ideella föreningen. Lantmäteriet godkände övertagandet månaden därefter. Förändringen innebär att 

den ekonomiska föreningen övertar ansvaret för vägar och båtklubb fr.o.m. den 1/5 2020. 

 

Styrelsen har intensivt arbetat med detaljplanen och lämnat yttranden och förslag till kommunen. Ett 

aktivt lobbyarbete har skett gentemot ledamöterna i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden samt 

partiernas ledande företrädare i Kommunstyrelsen under mars och april 2020. Medlemmarna har 

skriftligen via mejl fått ta ställning till föreningens förslag att bygga radhus på allmänningen norr om 

motorvägen. Vi fick svar från 58 av 66 medlemmar (88% av medlemmarna). Alla har svarat 

ja/tillstyrkt föreningens förslag. 

 

Vi uppmanar våra medlemmar att regelbundet besöka hemsidan www.baggensvik.se då mycket 

information kommer att presenteras där.  

 

 

Saltsjö-Boo den 5 maj 2020 

 

 

http://www.baggensvik.se/

